
J e g y z ő k ö n y v  
 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-

Sportügyi és Közművelődési Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. április 24. napján 11:00 órakor  

 

A Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság részéről megjelentek: 

Szőnyi István bizottsági elnök 

Lukács Tamás bizottsági tag  

Schweitzer Tamás bizottsági tag          

Róth József bizottsági tag 

Palicz Istvánné bizottsági tag 

Dombóvári János Imre bizottsági tag 

 

Távol volt: Pálinkás Máté bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Budainé Bodnár Edit intézményvezető, Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési 

Központ  

 

Tanácskozási joggal megjelentek:  
Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető, Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

Budainé Bodnár Edit intézményvezető, Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési 

Központ  

Huszovszki Mária mb. igazgató, Szerencsi SzC Sátoraljaújhelyi Trefort Ágoston 

Szakképző Iskola  

 

Jegyzőkönyvvezető: 

Obráz Béláné 

   

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 

5 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy van-e 

észrevétel vagy javaslat az ülés napirendjével kapcsolatosan.  

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, az ülés napirendjét a meghívó 

szerint szavazásra bocsátotta.  
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Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, – egyhangúlag – az ülés napirendjét az alábbiak szerint 

elfogadta: 

 

Napirendi pontok:  

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámolójának és 2023. évi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Budainé Bodnár Edit intézményvezető 

3. Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének 

betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

 

1. Előterjesztés a Boda Pál Sport Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés a Nevelői Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

 

1. Napirend: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Rácz-Tóth 

Nikoletta osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztést 

érintően.  

 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető: a költségvetés módosításának oka a napelemes 

pályázatra benyújtott igény. A kormányengedély kapcsán ígérvény került megfogalmazásra, 

hogy a következő képviselő-testületi ülésen beépül az ezzel kapcsolatos hitel vonzata a 

költségvetésbe.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy a hitelt megkapta-e már az önkormányzat, 

valamint miért kell a költségvetést módosítani.  

 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető: erről értesítés még nem érkezett. Ígérvényként be kell 

építeni a költségvetésbe, ez a Magyar Államkincstár kérése.  
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet 

módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

20/2023. (IV.24.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet 

módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  

 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 11:03 órakor érkezett az ülésre.  

 

2. Napirend: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. 

évi tevékenységéről szóló beszámolójának és 2023. évi munkatervének elfogadására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Budainé 

Bodnár Edit intézményvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az 

előterjesztést érintően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem hangzott el.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: az 5. számú mellékletet is megnézte a pályázatok 

kimutatásáról, a 25 beadott pályázatból 19 eredményes volt. Gratulált a sikeres 

pályázatíráshoz. Hozzátette, hogy a 2023 évi programterv hasonló a 2022 év programjaihoz. 

 

Budainé Bodnár Edit intézményvezető: óvatosan kezelték ezt az évet. 2022-ben az 

időjáráshoz is kellett igazítani az eseményeket, valamint kevesebben vettek részt a 

programokon, mint ahogy tervezték, amely betudható a covid utáni óvatosságnak is. Az év 

további részére vonatkozóan adott programterv alapján dolgoztak. A jelenlegi nehéz 

helyzetben is megrendezésre kerül a vadétel-főző verseny, és harmadik éve a Déryné 

program, amelyre több korosztályt is invitálni szeretnének. Mindezekhez pályázatok 

benyújtása szükséges.  

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megköszönte a Kossuth Lajos Művelődési Központ 

dolgozóinak éves munkáját, egészséget és kitartást kívánt a továbbiakra.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 
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Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Kossuth 

Lajos Művelődési Központ 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját és a 2023. évi 

munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

21/2023. (IV.24.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolójának és a 2023. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját és a 2023. 

évi munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

3. Napirend: Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő 

beszámoló elfogadására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök:  a Lavotta János Kamarazenekar Alapítvánnyal és a Határtalan 

Örök Értékeinkért Alapítvánnyal kötött közművelődési megállapodást Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata, amely alapján beszámolójukat minden évben megküldik. Megkérdezte dr. 

Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést érintően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem hangzott el.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közművelődési 

megállapodások alapján történő beszámolóról szóló előterjesztést fogadja el.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

22/2023. (IV.24.) határozata 

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közművelődési 

megállapodások alapján történő beszámoló elfogadására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  

 

 

4. Napirend: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői 

álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozására 
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Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést érintően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem hangzott el.  

 

Szőnyi István bizottsági elnök: a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői 

álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozását törvény írja elő, a bizottság 

három tagja Molekné Kőrösi Beatrix kulturális szakértő, Kurucz Péter munkaközösségi 

megbízott és Szőnyi István képviselő. Az előzetesen a beadott pályázatokat előbírálja a 

bizottság, majd a képviselő-testület fog döntést hozni.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Városi 

Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozásáról 

szóló előterjesztést fogadja el.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

23/2023. (IV.24.) határozata 

a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére 

vonatkozó eseti bizottság létrehozásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Városi 

Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozásáról 

szóló előterjesztést fogadja el.  

 

 

5. Napirend: Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte Huszovszki Máriát a Szerencsi SzC 

Sátoraljaújhelyi Trefort Ágoston Szakképző Iskola megbízott igazgatóját,. Megkérdezte, hogy 

mire irányul pontosan az átszervezés.  

 

Huszovszki Mária: az alapfeladataik között nem szerepel technikumi képzés. A törvényi 

változás miatt a következő tanévtől csak akkor működhetnek, valamint a négy tantárgyas 

érettségit akkor szervezhetik, ha bekerül az alapfeladat ellátások közé a technikumi képzés.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy a technikumi képzés öt éves lesz-e. 

 

Huszovszki Mária: a következő tanévet érinti, amennyiben beépítésre kerül az alapfeladatok 

közé. A 9. és 10. osztályban ágazati képzés folyna, a szakmai tantárgyak mellett az érettségi 

tantárgyakat is tanulnának. A 11. és 12. évfolyamtól kezdve duális képzőhelyekkel erősítik a 

szakmai oktatást, az elméleti órák és az érettségi tantárgyak oktatása az intézményben folyna. 
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A diákok a 12. évfolyamon érettségiznének magyar irodalomból, matematikából és 

történelemből. A technikusok a 13. évfolyamon fejeznék be az érettségit, a szakmai 

tantárgyakat és a nyelvet. Hozzátette, hogy ezek a felfutó változások, a technikusi képzés 

korábban kifutott az intézményükben.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 

2011. évi CXC. törvény (Nkt.) 83. § (4) bekezdésében kapott véleményezési jogával élve – 

mint ingatlan tulajdonos önkormányzat – támogassa a Szerencsi SZC Sátoraljaújhelyi Trefort 

Ágoston Szakképző Iskolában intézményátszervezés keretében alaptevékenységet érintő 

technikumi ágazati és szakirányú oktatás bevezetését a 2023/2024-es tanévtől kezdődően.   

  

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

24/2023. (IV.24.) határozata 

intézményi átszervezés véleményezéséről  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény (Nkt.) 83. § (4) bekezdésében kapott véleményezési jogával 

élve – mint ingatlan tulajdonos önkormányzat – támogassa a Szerencsi SZC Sátoraljaújhelyi 

Trefort Ágoston Szakképző Iskolában intézményátszervezés keretében alaptevékenységet 

érintő technikumi ágazati és szakirányú oktatás bevezetését a 2023/2024-es tanévtől 

kezdődően.   

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István a bizottság 

elnöke megköszönte a bizottsági tagok munkáját, a nyílt ülést 11:12 órakor bezárta, és a 

bizottság zárt ülésen folytatta munkáját.  

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 

Lukács Tamás sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 
 Szőnyi István sk. 

bizottság elnöke 


